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ČÍNA: Wuchanský institut virologie nikdy nesyntetizoval, uměle nevytvářel a nedopustil únik
koronaviru, oznámil ředitel Wuchanské národní laboratoře biologické bezpečnosti, vědecký
pracovník institutu Yuan Zhiming.

Od začátku vypuknutí koronaviru ve Wu-chanu na konci prosince 2019 se v médiích opakovaně
objevovaly různé verze, že covid-19 mohl uniknout z laboratoře Wuchanského institutu virologie.
Experti Světové zdravotnické organizace v březnu letošního roku navštívili tuto instituci, včetně
maximálně izolované laboratoře BSL-4, se kterou jsou spojeny fámy o úniku viru nebo jeho možném
umělém původu.

„Do 31. prosince 2019 Wuchanský institut virologie nezkoumal a nesetkal se s covidem-19.
Wuchanský institut virologie nikdy nesyntetizoval, nevytvářel nebo nedopustil únik covidu-19. Za
třetí ani jeden pracovník nebo student institutu se dodnes nenakazil covidem-19,“ oznámil na
brífinku Yuan Zhiming.

Zdůraznil také, že neexistuje žádný důkaz, který by potvrdil umělý původ viru nebo jeho únik z
laboratoře.

„Mezi vědci panuje shoda, že covid-19 má přírodní původ. Experti zveřejnili prohlášení, ve kterém se
uvádí, že v současné chvíli neexistuje žádný důkaz, který by mohl podpořit teorii o umělém původu
covidu-19 nebo jeho úniku z laboratoře,“ uzavřel.

 

Hlavní cíl boje proti koronaviru

Generální ředitel WHO Tedros Adhanom Ghebreyesus na 138. zasedání Mezinárodního olympijského
výboru řekl, že by se na světě mohl objevit nový kmen koronaviru, který by byl ještě nebezpečnější
než jeho delta varianta.

Šéf Světové zdravotnické organizace během svého projevu hovořil také o hlavním cíli WHO v boji
proti covidu-19. Zdůraznil, že cílem je, aby do září 2022 bylo proočkováno 70 % všech zemí světa.

Podle Gebreyesuse lze pandemii zvládnout, ale k ukončení problému bude zapotřebí 11 miliard
dávek preventivních léků.
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